
                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1-Atès que el PMU actual (2019-2024) preveu un increment d’ús de vianants (+7,5%) i 

de bicicletes (+129,4%) i una reducció del (-26,5%) del vehicle privat motoritzat i que el 

repartiment de l’espai públic és una de les eines per aconseguir itineraris més segurs 

per a vianants i ciclistes. 2-Atès que la bicicleta és un mode de transport ecològic, 

saludable i econòmic, però, malgrat l’augment de carrils bici en els últims dos mandats, 

passant de 116km a 273km, Barcelona encara no és una ciutat totalment ciclable ni 

disposa d’una xarxa de carrils bici de segura, connectada i segregada de la qualitat que 

mereix la ciutadania que fa servir aquesta fantàstica alternativa de transport. 3-Atès 

que l'increment del trànsit de bicicletes mecàniques, elèctriques (algunes d’elles de 

repartiment) i patinets en els darrers anys ha estat una excel·lent notícia per a la 

millora de la qualitat de l'aire i la reducció d'emissions contaminants. 4-Atès que és 

fonamental continuar la promoció de la seguretat viària amb l’eliminació de carrils bici 

de les voreres i la seva construcció a la calçada segregats, segurs i connectats i 

aconseguir així una convivència fluida i respectuosa entre tots els usuaris de la via. 5-

Atès que la remodelació del tram central de la Diagonal, de Glòries a Girona compta 

amb una magnífica infraestructura ciclista i és previsible l’augment del trànsit de 

bicicletes. 6-Atès que els carrils bici en vorera o trams centrals són un escenari insegur 

per a vianants i ciclistes. 7-Atès que un d’aquests espais és el tram de Diagonal que 

travessa el nostre districte, entre Plaça Glòries i Josep Pla, un espai amb múltiples 

punts d’intersecció entre vehicles que circulen pel carril bici i vianants, com ara 

parades del tramvia i passos de vianants. Altres dos són el carrer Bac de Roda entre els 

carrers Marroc i Perú i el carrer Llull entre Josep Pla i Rambla Prim. 8-Atès que el carril 

bici de Diagonal en travessar Josep Pla desapareix de sobte i no connecta el carril bici 

en calçada amb el carril bici del tram central. 9-Atès que els aparcaments bicis en 

vorera ocupen un espai destinat al vianant i en molts casos és possible situar-los en 

calçada. 10-Atès que les motos aparcades en vorera, moltes de forma il·legal (un estudi 

de Catalunya Camina les xifra en 90.000 a tot Barcelona) ocupen un espai destinat al 

vianant. 11-Atès que la programació semafòrica d’algunes cruïlles de Diagonal, sigui 

pel poc temps o la falta de sincronització, com ara la del carrer Llull amb Josep Pla, 

dificulta que les puguin travessar amb tranquil·litat i sense esperes excessives els 

vianants, en especial gent gran, infants o persones amb mobilitat reduïda. 12-Atès que 

al lateral de Diagonal hi ha vehicles que circulen a velocitats de 50kmh i superiors, que 

generen contaminació atmosfèrica i acústica que pertorba el merescut descans del 

veïnat de la zona. 



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Atesa la necessitat de què el tram de Diagonal entre Plaça Glòries i Josep Pla, així com 

altres zones del districte, tingui infraestructures segures, de qualitat i, sempre que sigui 

possible, separades per a vianants i ciclistes, demanem que el Govern del Districte de 

Sant Martí: 1. Treballi amb l’àrea de Mobilitat per a què, en el termini de 3 mesos, es 

defineixi i s’iniciï el procés de realització d’un carril bici en calçada amb els majors 

estàndards de qualitat i seguretat a Diagonal entre Plaça Glòries i el carrer Josep Pla. 

Que s’iniciïn els tràmits per fer el mateix al tram del carrer Bac de Roda entre els 

carrers Marroc i Perú, així com al tram del carrer Llull entre Josep Pla i Rambla Prim. I 

que abans de prendre una decisió tècnica definitiva es concertin reunions amb les 

associacions de vianants i ciclistes. 2. Tregui els vehicles aparcats a les voreres amb el 

trasllat d’anclatges de bicicletes a calçada o fora de vorera sempre que sigui possible i, 

pel que fa a les motos, amb l’aplicació de la normativa vigent i la instal·lació de senyals 

de prohibició d’estacionar en vorera. 3. Demani la reprogramació i sincronització 

semafòrica a les cruïlles donant més preferència i temps als vianants. 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 27/09/2024 a les 15:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que l’Ateneu del Clot actualment està ubicat en un local de lloguer del carrer 

Muntanya des de fa 17 anys. 2/ Atès que el contracte de lloguer acaba a principis de 

l’any vinent, 2025. 3/ Atès que aquesta entitat va començar la seva història l’any 1978 i 

ha estat un referent per a molts veïns i veïnes dels barris del Clot i Camp de l’Arpa. 4/ 

Atès que és una entitat amb 130 socis. On s’hi fan activitats diverses, exposicions, 

esdeveniments, conferències, tallers, etc. Alhora que també cedeix els seus espais a la 

ciutadania. 5/ Atès que els Ateneus son estructures que aporten eines, que enforteixen 

i enriqueixen la societat civil. Son tradicionals espais de trobada des de fa 200 anys. 6/ 

Atès que l’Ateneu del Clot és una entitat molt emblemàtica i fortament estimada als 

barris del Clot i Camp de l’Arpa. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Que el Govern Municipal del Districte de Sant Martí reconegui públicament la vàlua i 

important trajectòria de la històrica entitat de l’Ateneu del Clot, que va iniciar la seva 

activitat l’any 1978 justament al que avui és l’edifici de la Seu de Districte de Sant 

Martí. I trobi la fórmula necessària per donar-li continuïtat definitiva en el seu local 

actual, des d’on serveixen als veïns i veïnes dels barris del Clot i Camp de l’Arpa des de 

fa 17 anys. O bé pacti amb el propietari una continuïtat del lloguer fins a poder 

proporcionar-li una nova ubicació “digna, consolidada i definitiva” consensuada amb 

l’entitat, perquè ni un sol dia hagi d’aturar la seva activitat per manca de local. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 27/09/2024 a les 15:13, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Joan Carles Canela Casasampera, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1/ Atès que el veïnat del carrer Meridional, al barri del Clot i Camp de l’Arpa reclama la 

millora del seu vial, un dels pocs no reurbanitzats en les darreres dècades a l’entorn; 2/ 

Atesa la polèmica del passat mes d’agost, que va comportar la pèrdua del poc verd 

existent al vial, gestionat pel propi veïnat, per la seva inadequació a la normativa; 3/ 

Ateses les mancances existents en verd, enllumenat i accessibilitat a l’esmentat carrer. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

1/ Es dugui a terme, el més aviat possible, el procés participatiu o mediació, amb 

l'objectiu d'assolir un acord per recuperar el verd urbà, garantint alhora l’accessibilitat i 

usos del carrer Meridional del barri del Clot i el Camp de l’Arpa. 2/ S’incorpori el carrer 

Meridional com a vial susceptible de reurbanització en la planificació municipal 

d’aquest mandat, com a resultat d’aquest procés participatiu. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 27/09/2024 a les 20:19, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atesa la població de 0-3 anys que hi ha al Districte de Sant Martí, es la més nombrosa a 

la ciutat de Barcelona, Atesa la reivindicació històrica dels veïns del barri del Besòs per 

tal de incorporar una Escola Bressol Municipal dintre dels equipaments al barri Atesa la 

previsió de construir una Escola Bressol Municipal al carrer Marroc 170, (EBM Besòs-

Maresme (nom provisional)) Atesa que aquesta previsió no s’ha complert, i que avui 

no coneixem data de previsió de construcció Atesa la necessitat manifesta d’aquest 

equipament al barri del Besós 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

A instar al equip del Govern de l'Ajuntament de Barcelona a complir amb el compromís

de construir una escola bressol al Barri del Besòs, i fer-la realitat en el termini d’aquest 

mandat. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 26/09/2024 a les 18:03, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a 

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

El Grupo Municipal de VOX ha tenido constancia de numerosas quejas vecinales que 

alertan sobre los graves problemas de inseguridad y convivencia que se están 

produciendo en las inmediaciones del Centro de Atención Secundaria a drogadictos y 

politoxicómanos ubicado en la Calle Llull, 410 del barrio del Besòs Maresme. Las 

inspecciones realizadas por este Grupo Municipal y las informaciones obtenidas por 

parte de los vecinos confirman la existencia de constantes episodios y sucesos 

intolerables que suponen un riesgo para seguridad de las familias que viven en la zona 

como los que se describen a continuación. PRIMERO: La proliferación alarmante de 

politoxicómanos consumiendo todo tipo de drogas en vía pública de forma diaria y con 

total impunidad. SEGUNDO: La presencia constante de jeringuillas con restos de sangre 

y sustancias estupefacientes en los jardines interiores y en los parques infantiles que 

se encuentran en las cercanías del Centro de Atención Secundaria Fòrum y que pueden 

ser un foco de contagio de enfermedades mortales y pueden suponer un riesgo para la 

vida de los menores. TERCERO: La existencia de edificios en donde se han localizado 

narcopisos dedicados a la venta de droga como el “Edificio Alfonso el Magnánimo” que 

son conocidos tanto por la Guardia Urbana y el Ayuntamiento de Barcelona. CUARTO: 

Los constantes episodios de delincuencia, peleas, robos y agresiones que los 

politoxicómanos generan en el barrio. Por todo lo expuesto y dadas las demandas 

vecinales que afirman sentirse abandonados por la inacción del Ayuntamiento frente a 

estas problemáticas: 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Solicitar al Distrito de Sant Martí que elabore un Plan de Seguridad específico en el 

barrio del Besòs Maresme y en las inmediaciones del Centro de Atención Secundaria a 

drogodependientes de la Calle Llull, 410, para erradicar los problemas de inseguridad e 

incivismo que los politoxicómanos están generando en la zona y que suponen un 

riesgo para la salud y la vida de los vecinos de la zona. Este Plan de Seguridad deberá 

incluir medidas como las que se detallan a continuación: PRIMERO: Incremento de la 

presencia policial en la zona mientras se elabora este plan de seguridad y mientras se 

sucedan estos episodios delicitivos e incívicos. SEGUNDO: Refuerzo de los servicios 

municipales de limpieza hasta que la situación no se vea normalizada, especialmente 

en aquellas zonas de tránsito infantil. TERCERO: Realización de un estudio técnico con 



                                                         

Grup Municipal VOX

aportaciones de la opinión vecinal para valorar un posible traslado de esta narcosala a 

otro lugar alejado de centros escolares y zonas de convivencia vecinal. 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 30/09/2024 a les 09:56, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1-Atès que el tradicional joc de la petanca ha estat un dels esports recreatius amb més 

trajectòria als barris de Sant Martí, 2-Atès que els esports recreatius contribueixen al 

teixit socio-comunitari i que en particular el joc de la Petanca és apte per a gairebé 

totes les edats i gairebé tota mena de persones, 3-Atès que les pistes de petanca es 

van fer fa més de 30 anys i que antany va existir un club de Petanca de la Pau que 

participava en tornejos, 4-Atès que la vocalia 'Millorem el Barri' de l'AVV de la Pau, 

està treballant per reivindicar els usos d'espais a les places del barri la Pau per 

reconstruir els llaços fraternals entre el veïnat, 5-Atès que gràcies a la vocalia Millorem 

el Barri, s'ha creat un nou club de petanca La Pau que actualment compta amb 22 

membres i que des de començaments de setembre es donen cita cada divendres a les 

18h per compartir i divertir-se en aquest espai que actualment no compte amb les 

condicions idònies per jugar apropiadament per la manca de manteniment de les 

pistes. 6-Atès que els barris segurs són els barris que fan comunitat. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

1)     Que facin un manteniment i neteja apropiat a les 4 pistes perquè es pugui jugar 

en condicions optimes, perquè les pistes no estan aplanades. 2)     Que poseu una 

tanca per evitar l'accés dels gossos a les pistes ja que fan buits i embruten les pistes 

perquè aquesta és una zona on els gossos poden caminar lliurement sense lligams. 

3)     Que facin una caseta per guardar el material i la indumentària que es necessita 

per al joc 4)     Que tot el procés es faci amb la participació activa de la vocalia 

Millorem el Barri de l’AVV La Pau.

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 27/09/2024 a les 15:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1-Atès que en els últims dos mandats a l’Ajuntament, amb l’alcaldia de Barcelona en 

Comú, es va incrementar en gairebé 2000 pisos el parc públic de Sant Martí amb una 

inversió de 244 milions d’euros. Dels quals, uns 500 estan encara per finalitzar. 2-Atès 

que les cooperatives d’habitatge manifesten que les cessions de sol públic per aquesta 

modalitat de vivendes han quedat aturades per part del consistori. 3-Atès que al 

distrite no s’ha exercit el dret a tanteig i recapte en cap finca. 4-Atès que la mitjana del 

preu de lloguer d’un pis al nostre districte és de 1.124€/mes, sent Sant Martí una de 

les zones amb barris amb menys renda per capita de la ciutat. 5-Atès que, al desembre 

de 2023, l’Ajuntament va cedir a l’Incasol set solars del Districte de Sant Martí per 

construir habitatges de protecció oficial. 6-Atès que la Generalitat deu 1000 pisos 

aproximadament de la taula d’emergència a l’Ajuntament de Barcelona. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Atesa l’emergència habitacional que pateix el districte de Sant Martí i la necessitat de 

conèixer i promocionar els nous habitatges de protecció oficial que estiguin per 

entregar-se, demanem al districte de Sant Martí: 1. Que en el termini màxim de 2 

mesos es lliuri un informe detallat de la situació del districte respecte: 1. Les 

promocions de HPO que estan per finalitzar i quina és la previsió de lliurament de claus 

Un llistat dels solars que es preveu cedir a Cooperatives d’habitatge Les finques del 

districte que van arribar per poder exercir el tanteig i retracte i els motius per no fer ús 

d’aquesta opció, des de l’inici del mandat actual. Les promocions i rehabilitacions 

subjectes a la reserva del 30% per HPO que estan en marxa al districte. La situació de 

tots els solars de titularitat pública del districte qualificats per a ús residencial. Quin 

model de promoció i tinença es preveu. En quin estat es troben les promocions: 

reserva de sòl, projecte, licitació, obres; i la previsió del termini de finalització de les 

obres. 2. Que aquest informe sigui lliurat a les Associacions de Veïns i Veïnes del 

Districte, a les entitats en defensa del dret a l’habitatge i a tots els partits de l’oposició. 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 27/09/2024 a les 15:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que els darrers mesos s’ha donat un increment en la crema de cotxes al barri 

del Besòs-Maresme. 2/ Atès que recentment s’han produït altres actes vandàlics com 

la destrossa de la parada del Tram d’Alfons el Magnànim. 3/ Atès que habitualment es

cremen contenidors. 4/ Atès que és habitual veure violentes baralles al carrer. 5/ Atès 

que també és habitual veure drogodependents al costat de parcs infantils on deixen 

xeringues. 6/ Atès que els veïns fa temps que demanen càmeres al carrer en 

determinats punts, per la inseguretat que senten i viuen. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Govern Municipal del Districte es comprometi a estudiar i implementar amb 

urgència les mesures i solucions necessàries per aturar l’incivisme, la violència i els 

actes vandàlics, que dia a dia van en augment en el Barri del Besòs-Maresme tal i com 

el veïns i veïnes ens comuniquen, fins a poder aportar a la zona la tranquil·litat i 

seguretat que totes les persones mereixen. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 27/09/2024 a les 15:13, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que el Centre de la Vila és el centre comercial emblema del barri, i un referent 

històric de les olimpíades a la ciutat. 2/ Atès que el Centre de la Vila ha anat patint en 

les darreres dècades una degradació progressiva, convertint-se en un espai semi-

abandonat i en desús. 3/ Atès que aquesta situació no només afecta els pocs 

comerciants que encara hi operen, sinó que també té un impacte negatiu en els veïns 

de la Vila Olímpica, una zona que malgrat les seves infraestructures i atractiu, es veu 

desproveïda de serveis i espais de convivència. 4/ Atès que de la cinquantena de locals 

que hi ha en aquest centre, menys de la meitat estan oberts. 5/ Atès que considerem 

que és de vital importància reactivar aquest espai, no només per donar-li una nova 

vida, sinó també per revitalitzar el teixit comercial del barri i oferir un actual punt de 

trobada als veïns i veïnes del barri. 6/ Atès que el Centre de la Vila està gestionat per 

Mercasa, una empresa de titularitat estatal. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Sol•licitem al Govern del Districte de Sant Martí tota la informació per saber en quina 

situació es troba avui el Centre de la Vila, i quines són les actuacions que es tenen 

previstes a curt termini, per començar a revertir l’estat de degradació i manca 

d’activitat en que actualment es troba aquest centre comercial. Alhora que demanen 

que des del Districte es vetlli per aconseguir que l’Ajuntament adquireixi aquest 

centre, per a convertir-lo en un punt neuràlgic de trobada i de servei per els veïns i 

veïnes del barri. El Centre de la Vila és un espai emblemàtic que mereix ser revitalitzat i 

gestionat des de Barcelona, i ser part del patrimoni de la Ciutat. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 27/09/2024 a les 15:13, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1/ Atès que al districte de Sant Martí ha estat un districte amb un marcat caràcter 

cooperativista durant el seu passat i també en el seu present; 2/ Atès que algunes 

d'aquestes cooperatives van ser tancades i en molts dels casos els edificis on 

s'allotjaven les seves seus han estat enderrocats i s'ha dut a terme noves 

construccions; 3/ Atès la importància de preservar la memòria dels nostres barris i la 

seva singularitat. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí realitzi les accions suficients i necessàries per 

tal de dur a terme un reconeixement al passat cooperativista dels nostres barris, 

identificant i senyalitzant totes aquelles cooperatives que, per algun motiu, van ser 

rellevants per la seva tasca i en els casos en que, a dia d'avui, han desaparegut els 

edificis on estaven les seves seus, degut a les noves construccions (exemple; Carrer 

Besalú 54 antiga seu de l'Amistat Martinenca). Sol·licitem que en el transcurs del 

Consell Plenari ens sigui lliurada còpia per escrit de la resposta oral. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 27/09/2024 a les 20:19, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1/ Atès que al barri del Poblenou existeixen un nombre important de passatges i que 

aquests configuren la seva identitat; 2/ Atès que la majoria d'aquests passatges han 

estat reurbanitzats, millorant així la qualitat de vida i seguretat dels seus veïns i veïnes i 

del veïnat del barri en general. 3/ Atès que entre els carrers Pallars, Pujades, Bilbao i 

Lope de Vega existeix el Passatge Rovira i que aquest encara no ha estat reurbanitzat; 

4/ Ateses les millores necessàries a l'esmentat passatge tant pel que fa al transit, 

urbanització i accessibilitat etc. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí dugui a terme les accions suficients i 

necessàries per tal d'assolir durant aquest mandat la reurbanització i pacificació del 

passatge Rovira al barri del Poblenou i que, tot això, ho faci d'acord amb el veïnat que 

allà hi viu. Sol·licitem que en el transcurs del Consell Plenari ens sigui lliurada còpia per 

escrit de la resposta oral. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 27/09/2024 a les 20:19, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que les naus del recinte fabril de Can Ricart, ubicat al carrer Emilia Coranty 33-37 

al barri de Provençals del Poblenou, fa prop de 20 anys que estan sense ús. Atès que es 

tracta d'un recinte propietat de l'Ajuntament de Barcelona, amb la màxima protecció 

patrimonial. Atès que des de l'any 2006 s'han anat succeint els projectes per 

transformar-los, però no han aconseguit tirar endavant per manca del pressupost. Atès 

que l´últim projecte és el Campus de les Arts, que lidera la Universitat de Barcelona des 

de l'any 2018, i que encara no té ni calendari ni font de finançament. Atès que l'any 

2021 va rebre l'impuls definitiu, amb la signatura d'un conveni amb l'Ajuntament, la 

Generalitat i la resta d'institucions universitàries. Atès que el projecte està condicionat 

a la finançament, per a les obres de reforma i condicionament d'aquest espai. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Govern del Districte, faci totes les gestions necessàries per activar el 

finançament per a la definitiva posada en marxa de les obres de rehabilitació de la 

totalitat dels edificis de Can Ricart , o prengui la decisió de reconvertir el projecte 

inicial en un centre que pugui donar servei al barri, al Districte de Sant Martí i a tot 

Barcelona. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 26/09/2024 a les 18:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a 

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

El Grupo Municipal de VOX ha tenido conocimiento de la existencia de una gran 

cantidad de quejas por parte de los vecinos que viven en las inmediaciones de la Pista 

Polideportiva Libertad Ródenas por las molestias que genera el incivismo de los 

usuarios de este equipamiento deportivo. Visto que dicha pista deportiva se encuentra 

a escasos metros de edificios residenciales y no tiene ninguna estructura habilitada 

para reducir la contaminación acústica. Visto que dicha pista deportiva está abierta las 

24 horas del día y es frecuentada por sus usuarios hasta altas horas de la madrugada, 

impidiendo el correcto descanso de los vecinos. Visto que, tanto los vecinos como los 

comerciantes de la zona afirman que los usuarios de este equipamiento deportivo 

realizan con frecuencia actividades ilegales en su interior que perjudican gravemente a 

la convivencia, como el consumo de drogas, la realización de botellones y la 

celebración de fiestas callejeras con música. Dado que los vecinos afectados también 

manifiestan que la Guardia Urbana no está actuando cuando solicitan su intervención. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Solicitar al Distrito de Sant Martí que realice las siguientes acciones para erradicar los 

problemas de incivismo que se producen en la Pista Polideportiva Libertad Ródenas y 

que afectan a la convivencia y a la tranquilidad de los vecinos y comerciantes de la 

zona: PRIMERO: Instar a la Guardia Urbana a que aumente la presencia policial y las 

inspecciones en la zona para evitar un uso indebido de la pista polideportiva y evitar la 

práctica de actividades ilícitas en la misma. SEGUNDO: Limitar el horario de apertura 

de la pista polideportiva para que este equipamiento municipal no esté abierto las 24h 

del día y se encuentre cerrado durante las noches. TERCERO: Habilitar estructuras que 

reduzcan los ruidos y la contaminación acústica para cumplir con la normativa vigente 

y garantizar el correcto descanso de los vecinos. 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 30/09/2024 a les 10:01, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que el Carrer de Veneçuela, en la seva extensió actual al districte de Sant Martí, 

figura al Plànol de la Ciutat de Barcelona des de l’any 1943. Atès que la intersecció 

dels carrers de Veneçuela i Puigcerdà, formen part de la Xarxa bàsica d’eixos verds 

ambientals del 22@. Atès que en l’actualitat i des de fa uns quants anys, aquesta 

intersecció ubicada a la confluència del carrer de Puigcerdà 81-83 i Carrer de 

Veneçuela 136-138, es troba tallada al trànsit amb tanques, parcialment ocupada com 

a zona d’aparcament i magatzem d’una o més empreses privades, de tal manera que al 

Carrer de Veneçuela queda tallat al seu accés al Carrer de Puigcerdà. Atès que 

aquesta anòmala situació, forma part de la inquietud de les veïnes i veïns del barri. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.2 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Pregunta

Veient que a la intersecció ubicada a la confluència del Carrer de Puigcerdà 81-83 i 

Carrer de Veneçuela 136-138, es troba tallada al trànsit amb tanques, parcialment 

ocupada com a zona d’aparcament i magatzem d’una o més empreses privades, volem 

conèixer quin és el projecte actual existent per part de l’Ajuntament de Barcelona en 

relació a aquesta zona, quan està previst executar-lo i quina és la seva 

calendaritització, per tal de facilitar la comunicació del barri i posar fi a la situació 

d’abandonament. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 26/09/2024 a les 18:04, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a 

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Visto que según el Instituto de Estadística de Cataluña sitúa a Sant Martí con una 

población extranjera en 2.023 de 54.790 personas, el cual supone un porcentaje del 

22,62% de la población del distrito. Visto que la Oficina Municipal de Datos (OMD) del 

Ayuntamiento de Barcelona publica que Sant Martí es uno de los distritos que más 

residentes de fuera de la Unión Europea tiene dandos de alta en el padrón durante los 

últimos años: Concretamente, 32.001 de los 54.790 extranjeros empadronados en el 

distrito. Visto que hay una gran variación de cambios de domicilio con respecto a otros 

distritos de Barcelona. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.2 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Pregunta

¿Qué inmuebles de servicios sociales se utilizan actualmente por este Ayuntamiento 

para realizar empadronamientos de personas sin domicilio fijo y qué número de 

personas empadronadas hay en cada uno de ellos? 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 30/09/2024 a les 09:47, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

Que al Consell Plenari del proppassat dia 14 de desembre de 2023 es va acceptar la 

proposició d’aquest grup municipal que es resumeix a la proposta d’acord al final 

d’aquest document. Al mateix temps s’executin amb més rapidesa els plans de 

regeneració urbana, que en el cas del Besòs i Maresme l’han aplaçat al següent 

mandat i en el cas del barri de la Pau cal intervenció urgent pel mal estat de les 

façanes. 

Que, de conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus de 25 de setembre 

de 2019, mitjançant el qual s'aproven els criteris interpretatius del Reglament Orgànic 

Municipal, en relació a l'estructura de l'ordre del dia de les sessions del Consell 

Municipal, en Plenari i en Comissió, i a la naturalesa i abast dels diferents instruments 

d'iniciativa en l'adopció d'acords, d'impuls del govern i de control de l'acció del govern 

municipal, formula el següent

Seguiment Proposició

Que el govern municipal informi de l'estat d'execució de la proposició/declaració o 

prec esmentat amb els antecedents i que té el següent redactat:

Que el govern municipal informi de les gestions que s’han fet fins a la data d’avui i que 

es pensa fer a futur, garantir la continuïtat amb ambició dels plans de regeneració 

urbana que han beneficiat a la qualitat de vida dels veïns i veïnes de tota la franja 

Besòs. Tenir barris dignes i més encara on les rentes mitjanes són les més baixes de la 

ciutat 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 27/09/2024 a les 15:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

Que al Consell Plenari del passat 22 de Maig del 2024 es va acceptar el prec a instància 

d’aquest grup municipal que recollia el següent text: Que el Govern Municipal del 

Districte de Sant Martí no decideixi per les persones grans, sinó que les escolti i atengui 

les seves peticions i necessitats, recuperant els serveis, les activitats i l’ampliació 

d’horaris d’apertura de casals que reclamen, de dilluns a divendres fins les 20h i també 

dissabtes, per a poder oferir-los-hi uns espais on gaudir dels seus dies de jubilació amb 

dignitat i comoditat després d’una vida de treball. 

Seguiment Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí, informi de quines gestions ha fet, per portar 

a termini el compromís adquirit amb l’aprovació del prec presentat en el Consell de 

Districte del dia 22 de Maig del 2024, en referència als “Serveis dels Casals de Persones 

Grans”.

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 27/09/2024 a les 15:13, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1/ Atès que al plenari de març 2024 es va acceptar un prec presentat pel Grup 

Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya al Consell Plenari del Districte de Sant 

Martí. 

Seguiment Prec

Que el govern informi de l’estat en que es troba el prec d’ERC acceptat en el plenari de 

març 2024, és a dir: Que el Govern del Districte de Sant Martí actualitzi els membres 

de la "Comissió de Seguiment per al Manteniment de la Gran Via" constituïda l'any 

2006 i convoqui una trobada el més aviat possible. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 29/09/2024 a les 18:10, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Que al Consell Plenari del passat 26 d’Octubre del 2023 es va acceptar la proposició a 

instància d’aquest grup municipal i posteriorment transaccionada amb el propi govern 

que recollia el següent text: Instar al govern municipal iniciar els tràmits necessaris per 

a re-condicionar les llambordes dels voltants propers a la glorieta de la Plaça de la 

Palmera. Instar al govern municipal a estudiar d’altres actuacions de millora a realitzar 

a la Plaça de La Palmera, a fi que esdevingui un espai més amable i accessible, i donar 

resposta a la necessitat de disposar d’una plaça més inclusiva, més segura, recuperant-

la com a eix central del barri, comptant per això amb la participació d’Associacions de 

veïns, Associacions de famílies dels col·legis de l’entorn i comerços. Amb el compromís 

de engegar en temps breu la primera part referent a les llambordes més properes al 

voltant de la glorieta, on hi ha hagut accidents de veïns per l'irregular estat del sòl. 

Que, de conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus de 25 de setembre 

de 2019, mitjançant el qual s'aproven els criteris interpretatius del Reglament Orgànic 

Municipal, en relació a l'estructura de l'ordre del dia de les sessions del Consell 

Municipal, en Plenari i en Comissió, i a la naturalesa i abast dels diferents instruments 

d'iniciativa en l'adopció d'acords, d'impuls del govern i de control de l'acció del govern 

municipal, formula el següent

Seguiment Proposició

Que el govern municipal informi de l'estat d'execució de la proposició/declaració o 

prec esmentat amb els antecedents i que té el següent redactat:

Que el govern del Districte de Sant Martí, expliqui perquè en quasi un any no ha estat 

possible ni tan sols, portar a termini el compromís adquirit amb l’aprovació del 

proposició presentada en el Consell de Districte del dia 26 d’Octubre del 2023, en 

referència a la primera part de la zona en pitjor estat, on segueixen havent-hi caigudes 

de forma recurrent, i informi dels avenços en l'estudi d'actuacions de millora a la resta 

de la plaça. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 26/09/2024 a les 18:07, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:
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